



通告號碼：2025/26-104

## 教師發展活動 (下午)

各位家長：

本校將於 2026 年 1 月 6 日 (星期二) 下午舉行教師發展活動。當天學生須如常上課至 12 時 45 分，下午毋須回校上課。請家長鼓勵子女善用時間，準備分別始於 2026 年 1 月 7 日和 2026 年 2 月 27 日進行的中一至中五中期考試和中六文憑試模擬考試。

敬祝  
安康！

校長  
談國軒

2025 年 12 月 19 日

Circular No.: 2025/26-104

19 December 2025

Dear Parents/Guardians,

### **Staff Development Programme (afternoon)**

Please be informed that our staff development programme will be held in the afternoon of 6 January 2026 (Tuesday). In this connection, all students should attend lessons as normal in the morning and the classes will be dismissed at 12:45 p.m. Parents are requested to remind their children to make good use of the time allowed for revision in preparation for the S1-5 Mid-Year Exam and S6 Mock Exam to be held commencing 7 January 2026 and 27 February 2026 respectively.

Thank you for your kind attention.

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin  
Principal